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Abstract (en)
[origin: WO2015018557A1] The invention relates to a portable power tool (10), in particular an angle grinder, having at least one electromotive drive
(18), in particular an electronically commutated motor (20), that acts on a drive shaft (30), said electronically commutated motor (20) being intended
to drive a tool spindle (22). A first housing (12) consisting of at least one first housing half shell (13) has at least one first housing part (14) which
accommodates the electromotive drive (18), and a second housing part (16) which acts as a handle (24). A rechargeable battery (26) acts as power
source. It is proposed that a ratio of a diameter (d1) of the electromotive drive (18) to a diameter (d2) of the second housing part (16) is between 0.6
and 1.1, preferably between 0.7 and 0.8.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Handwerkzeugmaschine (10), insbesondere Winkelschleifer, mit mindestens einem auf eine Abtriebswelle (30) wirkenden
elektromotorischen Antrieb (18), insbesondere einem elektronisch kommutierten Motor (20), der dazu vorgesehen ist, eine Werkzeugspindel
(22) anzutreiben. Ein erstes, aus mindestens einer ersten Gehäusehalbschale (13) bestehendes Gehäuse (12) weist mindestens ein erstes
Gehäuseteil (14), welches den elektromotorischen Antrieb (18) aufnimmt, und ein zweites Gehäuseteil (16), das als Handgriff (24) dient, auf. Eine
wiederaufladbaren Batterie (26) dient als Energiequelle. Es wird vorgeschlagen, dass ein Verhältnis eines Durchmessers d<sub>1</sub>des
elektromotorischen Antriebs (18) zu einem Durchmesser d<sub>2</sub>des zweiten Gehäuseteils (16) zwischen 0,6 und 1,1, bevorzugt aber
zwischen 0,7 und 0,8 liegt.
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